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 Protokół Nr: XXI/2025 
z XXI - zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 24 kwietnia 2025 r. 

 

XXI zwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń Urzędu 

Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 12.42 – 13.30 pod przewodnictwem Pana Jerzego 

Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 14. Nieobecna Radna: Pani Kinga Brzozowska – nieobecność usprawiedliwiona. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.2. Do zaproponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki, 

na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki, zaproponował wprowadzenie po punkcie 5. 

punktu 5a. w brzmieniu: „Omówienie projektów uchwał w sprawie:  

1) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego, 

2) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów przy drodze 

wojewódzkiej Nr 583 w miejscowości Lwówek, 

3) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów w miejscowości 

Lwówek, Krubin, Czyżew”. 

oraz  

wprowadzenie zmian w punkcie 6. poprzez: 

- dodanie podpunktu 4) w brzmieniu: „udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego”, podpunktu 5) w brzmieniu: „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów przy drodze wojewódzkiej Nr 583 w miejscowości Lwówek” oraz 

podpunktu 6) w brzmieniu: „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów w miejscowości Lwówek, Krubin, Czyżew”. 

 

Zaproponowany porządek obrad z uwzględnieniem ww. zmiany przyjęto jednogłośnie 14 

głosami „za” tj. zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1465 ze zm.), bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z: 

XVII – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 31.01.2025 r. 

XX – nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 04.04.2025 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

5. Przyjęcie informacji na temat oceny zasobów pomocy społecznej na 2024 r. dla Miasta 

i Gminy Sanniki. 

5a. Omówienie projektów uchwał w sprawie:  

1) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego 

2) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów przy drodze 

wojewódzkiej Nr 583 w miejscowości Lwówek, 

3) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów w miejscowości 

Lwówek, Krubin, Czyżew. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Sanniki, 

2) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2025, 

3) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości, 

4) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego, 

5) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów przy drodze 

wojewódzkiej Nr 583 w miejscowości Lwówek, 

6) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów w miejscowości 

Lwówek, Krubin, Czyżew. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Dyskusja. 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania. 

10. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Protokół z XVII – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 

31.01.2025 r. przyjęto – jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

Protokół z XIX – nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 

04.04.2025 r. przyjęto – jednogłośnie 12 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” 

(J. Molka, G. Kowalczyk – nieobecni na sesji w dniu 04.04.2025 r.), bez uwag.  

 

Ad.4. Ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i  z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki każdy Radny zapoznał się 

indywidualnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.5. Przewodniczący Rady przypomniał, że informacja na temat oceny zasobów pomocy 

społecznej na rok 2024 dla Miasta i Gminy Sanniki była omawiana na wspólnym posiedzeniu 

Komisji i pozytywnie zaopiniowana. 

 

Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2024 dla Miasta i Gminy 

Sanniki została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag.  

 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.5a. Omówienie projektów uchwał w sprawie:  

1) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego 

omówiła Skarbnik Miasta i Gminy Sanniki – Pani Aleksandra Kłys. Wyjaśniła, że chodzi 

o udzielenie pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego, na stworzenie 

dokumentacji projektowych do wybudowania dwóch ścieżek przy drogach wojewódzkich na 

terenie gminy Sanniki (jedna 75 tys. zł, druga 75 tys. zł). Szczegółowe warunki przekazania 

tej dotacji, zostaną określone w porozumieniach, które zostaną podpisane w związku 

z zadaniami dotyczącymi ścieżek. Natomiast co do zasady, jeżeli dokumentacja nie zostanie 

wykonana, to Gmina środków nie będziemy przekazywać. Dopiero po wykonaniu i po 

odbiorze dokumentacji Województwo zgłosi Gminie gotowość do realizacji dalszych 

inwestycji i będzie można przekazać środki. Uchwała w tej sprawie była podejmowana przez 

Radę w 2021 r. i później co roku przedłużana. Do tej pory nie udało się tej dokumentacji 

dokończyć. W związku z czym, żeby realizować umówioną pomoc, należy podjąć uchwałę. 

 



 3 

2) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów przy drodze 

wojewódzkiej Nr 583 w miejscowości Lwówek 

3) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów w miejscowości 

Lwówek, Krubin, Czyżew. 

 

Projekt uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów przy drodze wojewódzkiej Nr 583 w miejscowości Lwówek oraz projekt uchwały 

w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

w miejscowości Lwówek, Krubin, Czyżew omówiła Pani A. Pejta-Jaworska – planistka. 

Wyjaśniła, że obydwa plany miejscowe są do zmiany (obowiązują od 2013 r.). W przypadku 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów przy drodze wojewódzkiej 

Nr 583 w miejscowości Lwówek korekta dotyczy zmiany parametrów istniejącej zabudowy 

rolniczej, żeby mogła się rozwijać. Wprowadzono nowe wysokości obiektów i nowe 

wskaźniki zagospodarowania.  

 

Radna I. Pawłowska opuściła salę obrad (godz. 12.52). 

 

Natomiast w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

w miejscowości Lwówek, Krubin, Czyżew, ze względu na to, że w 2023 było zatwierdzone 

studium, które pozwala na trochę szerszą realizację zabudowy, niż to było w obowiązujących 

planach, zostały przy drodze wojewódzkiej, przy układach komunikacyjnych, wprowadzone 

tereny zabudowy zagrodowej, tam, gdzie nie było ochrony gleby, czyli gleby gorszej klas - 

zabudowa mieszkaniowa. W Czyżewie wpisano możliwość zabudowy fotowoltaiką, bo tam 

akurat jest największy areał i na to pozwalają warunki. Wpisano zabudowę zagrodową, czyli 

po prostu możliwość rozwoju tej zabudowy, która już jest po sąsiedzku, żeby rolnicy 

w większym zakresie mogli realizować swoje pomysły. 

 

Ad.6. Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki przypomniał, że projekty uchwał 

zapisane w porządku obrad pod nr 1), 2) i 3) były omówione i pozytywnie zaopiniowane 

podczas wspólnych obrad Komisji Rady Miasta i Gminy Sanniki, natomiast kolejne trzy 

projekty były omówione przed chwilą. 

 

Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 

 

1) Uchwałę Nr 106/XXI/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga 
 

  

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   
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Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

2) Uchwałę Nr 107/XXI/2025 zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na 

rok 2025 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga 
 

  

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

3) Uchwałę Nr 108/XXI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

nieruchomości 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga 
 

  

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   
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Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

4) Uchwałę Nr 109/XXI/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego  

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga 
 

  

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

5) Uchwałę Nr 110/XXI/2025 w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów przy drodze wojewódzkiej Nr 583 w miejscowości Lwówek 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga 
 

  

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   
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Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

6) Uchwałę Nr 111/XXI/2025 w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów w miejscowości Lwówek, Krubin, Czyżew 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga 
 

  

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

Pan Przewodniczący poinformował oglądających obrady za pośrednictwem łączy 

internetowych, że  głosowanie nad uchwałami nie wygląda taki, iż radni tylko podnoszą ręce 

z głosem „za”. Bywa różnie. Zdarza się, że podczas posiedzeń Komisji trwa bardzo ostra 

dyskusja, ale jak już zostanie wypracowany pewien kompromis, to później na sesji 

rzeczywiście odbywa się to szybko. 

Ad.7. W interpelacjach i zapytaniach: 

- Radny T. Sikora przypomniał, że zgłaszał potrzebę zamontowania lustra przy wyjeździe 

spod Biedronki. Czy coś w tej sprawie zostało zrobione? 

Sekretarz Miasta i Gminy Sanniki – Pani A. Szczepaniak odpowiedziała, że dotyczy to drogi 

wojewódzkiej. W zeszłym tygodniu wpłynęła zgoda. W tej chwili procedowana jest zmiana 

organizacji ruchu i przy drodze na Sielce stanie lustro. Nie będzie to finansowane z budżetu 

Gminy. 
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Na posiedzenie przybyli Burmistrz Miasta i Gminy Sanniki – Pan Gabriel Wieczorek (godz. 

12.58). 

 

- Radny T. Sikora powiedział, że zrobiona jest część drogi powiatowej z Sannik do Sielc. 

Miała być ona dokończona i zrobione pobocza. Czy można wystosować w tej sprawie pismo 

do Powiatu? 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że zostanie wystosowane pismo z zapytaniem. 

 

- Radny W. Nowicki poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji padł wniosek, aby 

na następne posiedzenie Komisji zaprosić Pana Komendanta Policji, gdyż zdaniem Pana 

radnego Posterunek nie działa tak, jak trzeba. Numery telefonu zamieszczone na drzwiach 

budynku Posterunku są nieaktywne. Nie można się dodzwonić do dyżurnego. Nie może tak 

być, ażeby z błahą sprawą jechać do Gostynina, po to żeby zgłosić zajście. 

 

- Radny R. Okraska zapytał, czy w związku z remontem drogi w Brzezinach jest szansa 

wyrównania drogi, która prowadzi do Jamna. Droga była wysypana, teraz zrobiły się wyboje, 

doły. Czy mogłaby pojechać tam wyrównywarka i wysypać to np. destruktem? 

Pan Radny zapytał ponadto, czy można coś zrobić z wiatą przystankową przy drodze 

wojewódzkiej Brzeziny – Lasek, bo wygląda ona ohydnie. 

 

- Radny J. Molka zapytał, czy przy okazji wymiany lamp sodowych na ledowe, będą 

uzupełniane lampy na słupach, na których ich nigdy nie było. Kolejne pytanie odnosiło się do 

stanu sprawy dotyczącej drogi Krubin - Krzywda.  

 

Radna I. Pawłowska powróciła na posiedzenie (godz. 12.03). 

 

Ad.8. W dyskusji: 

- Radny T. Sikora poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji na temat inwestycji, które 

miały być wykonane, ale upadły (kanalizacja i hala sportowa). 

Pan Burmistrz stwierdził, że w ostatnich latach coś dziwnego stało się z ludźmi. W ostatnim 

tygodniu Gmina powzięła informację, że może otrzymać 3 mln zł na budowę kanalizacji 

sanitarnej. Kanalizacja objęłaby swoją inwestycją kilkadziesiąt budynków od ul. Bohaterów 

Ludowych w Sannikach w kierunku Szkarady oraz część budynków w Szkaradzie. Wiele 

osób zaangażowanych jest w pozyskanie takich środków. Wykonanie tego typu inwestycji 

podnosi wartość nieruchomości. Pan Burmistrz powiedział, że ma nadzieję, iż osoby które nie 

zgadzają się na wykonanie kanalizacji, zdają sobie sprawę z tego, iż za nimi nikt inny już nie 

będzie mógł zadecydować, czy chce mieć tę kanalizację, czy nie. Odmowa osoby, która jest 

na linii na sieci powoduje, że te kilkanaście czy kilkadziesiąt budynków za tą osobą takiej 

możliwości jest pozbawione. Projekt miał być wykonywany z środków pozostałych z PROW-

u i trzeba było wykorzystać je natychmiast. Gmina miała tylko kilka dni, aby zareagować, 

zgodzić się i przystąpić do pracy. Udało się pozyskać prawie wszystkie zgody, łącznie ze 

zgodami osób mieszających za granicą. Jednak jedna osoba unikała kontaktu, nie odbierała 

telefonu, a druga zażyczyła sobie pieniądze za to, że będzie miała wykonaną kanalizację. 

Burmistrz stwierdził, że jest to dla niego całkowicie niezrozumiałe. Pomimo, wykonania 

szeregu prac, po poświęceniu kilkuset godzin pracy kilkunastu czy kilkudziesięciu osób 

nastąpiło zderzenie z taką jedna małą sprawką, która rozłożyła cały projekt. Zatem pomimo 

ciężkiej pacy może być tak, że Gmina nie będzie pozyskiwać środków, bo będą się takie 

sytuacje pojawiać. Nie jest to zawionie przez Gminę. Gmina dopełniła wszelkich koniecznych 

formalności, natomiast przez postawę niektórych osób wniosek upadł. Wszyscy ludzie od 

ulicy Bohaterów Ludowych w stronę Szkarady zostali pozbawieni możliwości wykonania 

kanalizacji sanitarnej. 

Burmistrz zaapelował do mieszkańców o rozmowy, o edukowanie. Gmina pozyskując 

pieniądze na inwestycje, nie robi tego dla siebie, tylko dla mieszkańców i przykrym jest, iż 
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trafia się jedna czy dwie osoby, które rozwalają cały program, cały projekt, że kilkudziesięciu 

czy kilkuset mieszkańców traci możliwość usprawnienia swojego gospodarstwa, ulepszenia 

swojej posesji, domu. 

Druga sytuacja dotyczy pozyskania 4 mln zł na rozpoczęcie prac przy budowie hali sportowej 

w Sannikach. W pierwszym etapie miało być wykonane ogrodzenie całego terenu i wykonane 

boiska i to chyba też się nie uda, bo jest opór ze strony właściciela, który nie chce podjąć 

żadnej współpracy w tym zakresie. 

 

- Radny W. Nowicki podziękował w imieniu mieszkańców ul. Lotników w Sannikach za 

wykonanie drogi. Pan Radny dodał, że będzie chciał spotkać się z Kierownikiem Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gostyninie w sprawie wykonania drogi powiatowej przy ul. Topolowej 

w Sannikach, bo jest ona w kiepskim stanie. Nie może być tak, żeby droga robiona była pół 

roku temu i po dwa, trzy metry są poobrywane krawędzie, bo nie ma poboczy. 

Pan Burmistrz powiedział, że Gmina oczywiście może przeprowadzić rozmowę, czy to 

z Panem Kierownikiem, czy z Radnymi powiatowymi, ale zachęcił, żeby Radni też 

rozmawiali. 

Radny W. Nowicki wyjaśnił, że Pan Starosta upoważnił go żeby rozmawiał z Panem 

Kierownikiem oraz  żeby umówił się na tej drodze i pokazał o co chodzi. 

Pan J. Jabłoński zwrócił uwagę, że ulicą Lotników niedługo będzie prowadzony transport 

ciężkich elementów związanych z wyposażeniem stacji uzdatniania wody (zbiorniki buforowe 

itd.), więc trzeba zapobiec dewastacji drogi. 

Radny W. Nowicki stwierdził, że położona jest tam nawierzchnia takiej grubości, iż na pewno 

wszystko to wytrzyma. 

 

- Radna T. Winnicka podziękowała za wykonanie drogi w Barciku. Jest dużo bezpieczniej 

i wizualnie bardzo ładnie. 

Burmistrz powiedział, że droga w Barciku i droga w Czyżewie II, w pierwszej części, od 

drogi wojewódzkiej, były najgorsze z dróg wykonanych cienkim asfaltem. One już były 

w rozsypce. W związku z tym Burmistrza cieszy się, że zostało to zrobione. Te drogi, które 

teraz są robione na cienkich asfaltach, powinny wystarczyć na 10-15 lat. 

Radni stwierdzili, że dłużej. 

Pan Burmistrz dodał, że są miejsca, gdzie się tego nie da aż tak dobrze zrobić. Na przykład 

w Barciku, na końcówce, droga jest w dole, a z boku są burty. 

Przewodniczący Rady zauważył, że widać duży postęp w temacie dróg. Toczą się prace na 

ulicy Parkowej i na ulicy Fabrycznej. Przewodniczący wyraził zaskoczenie, że na ul. 

Fabrycznej jest potrzebna aż taka duża szerokość i zapytał co jest tam przewidywane. 

Burmistrz wyjaśnił, że od lat poprawiane są nawierzchnie dróg po starym śladzie. Drogi są za 

wąskie. Obecnie budowana będzie nowa droga i będzie szersza. 

 

- Radna W. Milczarek powiedziała, że jest wdzięczna za wykonanie drogi w Czyżewie II. 

Takiej drogi jak teraz, jeszcze tam nie było. 

Pan Burmistrz powiedział, iż są uwagi typu, że nie ma podjazdów. Gmina nie może budować 

na nieswoim gruncie. Trzeba by wywłaszczać ludzi z gruntów. Gmina w tych miejscach, 

gdzie obecnie prowadzone są remonty, nie ma gruntów poza drogą i nie może nic poza tą 

drogą robić. Ponadto nie ma na to środków. 

 

- Radna W. Nowicki powiedział, że ludzie myślą, iż Gmina powinna naprawiać przecieki 

w sieci wodociągowej i wymieniać zasuwy na przyłączach do posesji. 

Burmistrz odpowiedział, że do Gminy należy główna nitka wodociągowa i jej konserwacja 

leży w obowiązku gminy. Jeżeli zasuwa na przyłączu do posesji nie trzyma, to trzeba zrobić ją 

we własnym zakresie. 
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- Radny T. Sikora poinformował, że na drodze w Sielcach na skrzyżowaniu znowu był 

wypadek. Przypomniał, że miał być tam zamontowany w ramach funduszu sołeckiego próg 

zwalniający z jednej i z drugiej strony. 

Pan Burmistrz zauważył, że w tym miejscu na obu odcinkach drogi gminnej od strony 

Brzezin i od strony Słubic, postawione są pulsujące znaki stop. Czy to nie wystarcza? 

Burmistrz powiedział, że można te progi zrobić, ale jedni przychodzą i chcą progi 

zwalniające, a drugi przychodzą i mówią, żeby je przesunąć w inne miejsce. 

Pan T. Sikora stwierdził, że na Sielcach tak nie będzie. Jak jest coś zaplanowane, to zgodnie 

z planem będzie wykonane. Na razie dobrze byłoby zrobić próg od strony Brzezin, bo tam 

mimo tego, że jest sygnał pulsujący, trzeba się zastanowić czy hamować czy jechać dalej, jeśli 

z prawej strony od Brzezin jedzie samochód. 

Radny W. Nowicki wyraził zdanie, że można tam postawić znak „stop”. 

Burmistrz powiedział, że jest to decyzja Rady. 

Pani Sekretarz zauważyła, że Pan Radny powiedział, iż próg zwalniający jest  zaplanowany 

w ramach funduszu sołeckiego, zatem chodzi tylko o przekazanie pracownikowi, aby było to 

zrobione szybciej. 

Pan T. Sikora potwierdził.  

 

- Radna W. Nowicki zapytał, czy dzieje się coś w sprawie ul. Młynarskiej. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że nic nie wie. 

Radna G. Kowalczyk poinformowała, że słyszała, iż działki są powykupowane. 

Pan Burmistrz powiedział, że niedługo Gmina ruszy tam z wodociągiem. 

 

Ad.9. Odpowiedzi na zapytania udzielił Pan Burmistrz. 

- Odnośnie zaproszenia Kierownika Posterunku Policji w Sannikach, Burmistrz powiedział, 

że można go zaprosić na następne posiedzenie Komisji.  

Natomiast jeśli chodzi o numery telefonów, to one działają. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że numery są aktywne. Jeśli nie ma nikogo na służbie, to zgłasza się 

Gostynin.  

Burmistrz dodał, że ostatnio dwóch policjantów było na zwolnieniu. Może z tego powodu 

były problemy. 

 

- Odnośnie drogi w Brzezinach przy kapliczce, Burmistrz powiedział, że nie były 

zabezpieczane środki na ten cel i nie była planowana poprawa tej drogi, ale doły można 

uzupełnić takim samym kruszywem, jak już tam jest wysypane. 

Wiata przystankowa jest w gestii Gminy. Trzeba to zrobić jak inne przystanki, ale jest kwestia 

zgody Rady i zabezpieczenia środków. Pan Burmistrz zaproponował, aby nie remontować 

wiaty tylko ją wymienić i żeby zrobiły to dwa sołectwa na spółkę w ramach funduszu 

sołeckiego (koszt 15 tys. zł). 

 

- Odnośnie lamp, Pan Burmistrz powiedział, iż zanim doszło do pomysłu, że będą zakładane 

lampy ledowe zamiast sodowych, zrobiony był objazd całej gminy i zostały wybrane punkty, 

które wymagają podokładania lamp, bo brakowało na przykład co 100 metrów czy co 200. 

Burmistrz stwierdził, że nie wydaje mu się żeby były jeszcze jakieś braki na słupach, ale jeśli 

są takie braki, to należy je zgłosić do Urzędu. 

Natomiast jeśli chodzi o drogę w Krubinie, to ubytki zostaną uzupełnione. 

 

Ad.10. Odstąpiono od realizacji punktu Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

 

Ad.11. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 
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Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

Protokolant: Jolanta Ambroży-Sitkiewicz                                       Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 

 


